
Aan deze wet kleven voor huisarts en patiënte meer nadelen dan voordelen.  

Ten eerste is het nu niet tot nauwelijks mogelijk voor een huisarts om een echo aan te vragen; 
wachttijd voor een consult bij een gynaecoloog kan wel tot 80 dagen of langer duren; hoe kunnen we 
dan betrouwbaar de termijn van de zwangerschap bepalen? 

 

De huisartsen zullen in de dienst verantwoordelijk worden voor de vrouwen met vragen en klachten 
na het gebruik van de abortuspil. Dus hoewel het voorschrijven facultatief is, is het onderzoeken en 
behandelen van de complicaties dat niet. Het zal dus niet mogelijk zijn om deze wet door te voeren 
voordat alle huisartsen én triagisten adequate scholing hebben gehad over dit onderwerp. 

 

Abortusklinieken zullen door deze wet snel ophouden te bestaan; immers er zal minder zorg worden 
geleverd vanuit deze klinieken en als daar geen substituut voor komt kan het voortbestaan van deze 
klinieken financieel niet uit. Wat betekent dat bij complicaties er een gynaecoloog moet worden 
geconsulteerd. Meer belasting voor deze beroepsgroep dus, want het valt te verwachten dat er 
gezien het gebrek aan ervaring meer vrouwen na de abortuspil zullen worden doorverwezen naar het 
ziekenhuis. 

 

Als de abortuspil wordt voorgeschreven is dit zichtbaar in het overzicht van de zorgverzekeraar. Dat 
maakt het onmogelijk voor jonge meiden om zonder medeweten van hun ouders een abortus te 
ondergaan.  

 

Zelfs als er een manier gevonden kan worden om de abortuspil uit de overzichten van de 
verzekeraars te houden, is er een grote kans dat bij vragen of complicaties contact moet worden 
opgenomen met huisartsenpost en zelfs gynaecoloog.  

Hoe is de gynaecoloog op het overzicht van de verzekeraar te weren?  

 

Als een huisarts een abortuspil wil voorschrijven en als het standpunt is dat deze dan 
verantwoordelijk blijft voor de begeleiding, dient deze vooraf goed rekening te houden met het feit 
dat de bloedingen en dus ook de vragen soms nog meer dagen kunnen duren. Dus: geen abortuspil 
voorschrijven op de dag voorafgaand aan het  weekend, maar ook niet op dagen voorafgaand aan 
nascholing, nachtdienst, vakantie...ik weet niet of dit drempelverlagend werkt voor vrouwen! 

 

Tenslotte: huisartsen voeren al euthanasie uit en hebben daarmee altijd te maken met een 
beoordeling achteraf, omdat er nog altijd sprake is van een strafbaar feit, wettelijk. Het wachten op 
dit "eindoordeel" , ook als je weet dat je alles volgens de regels hebt gedaan, is belastend ( en duurt 
ook nog lang). Hoe gaat dit voor de afhandeling van de abortus worden, zolang deze ook nog in het 
strafrecht staat?


